
   J.nr. 2010-518-0152

   Dato: 17. januar 2011

Til

Folketinget - Skatteudvalget

Hermed svar på spørgsmål nr. 170 af 19. november 2010. 
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Nick Hækkerup (S).

(Alm. del).

Troels Lund Poulsen

         / Lene Skov Henningsen

                         

Skatteudvalget 2010-11
SAU alm. del Svar på Spørgsmål 170
Offentligt



Side 2

Spørgsmål 170: 

Kan ministeren be- eller afkræfte, at leasingselskabers mulighed for at indregistrere biler, 
hvor afgiften er beregnet på baggrund af den såkaldte mindstebeskatningspris (som omtalt i 
Jyllands-Posten den 15., 16. og 17. november), er en praksis som er godkendt af SKAT? 

Svar: 

Ja, det kan jeg bekræfte.


